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Interpelacja dotycząca potrzeby przeprowadzenia renowacji fontanny przy 

Alejach Racławickich 29A i 29B 

W związku ze skierowaną do mnie prośbą od mieszkańców Lublina w sprawie potrzeby 

przeprowadzenia renowacji fontmmy usytuowanej w dzielnicy Wieniawa (pomiędzy blokami Aleje 

Racławickie 29A i 29B) proszę o zdiagnozowanie tego problemu, przedstawienie operatu 

szacunkowego tego zadania i kwestii związanych ze stanem własnościowym tudzież organu 

odpowiedzialnego za administrowanie tą fontanną .. 

Niniejszy obiekt, stanowiący architektoniczną perełkę Lublina i koloryt dzielnicy, od lat 

niszczeje, zaś kilkukrotne zapowiedzi jego remontu, niestety do chwili obecnej nie zostały 

zrealizowane. 

Osobiście nie mam wątpliwości, że najwyższy czas przeprowadzić gruntowną renowację 

fontanny, w oparciu o budżet gminy połączony ze zbiórką publiczną, w co chciałbym się osobiście 

włączyć. 

Proszę o priorytetowe zajęcie się przedstawioną przeze mnie kwestią. 

Z wyrazami szacunku 
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